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Alver kommunestyre 31.10.2019: 
 
Behandling: 

Interpellasjon frå Ø.Bratshaug-Frp: 
På NRK 22.10 blei det opplyst at det ikkje er konkurranse om kommunepensjon og at 
kommunane går truleg glipp av milliardar av kroner.  
Om det er slik – vil eg foreslå at Alver set i gang et arbeid for å konkurranseutsetje 
pensjonsordninga.  
Gitt den økonomiske situasjonen til Alver bør ein i det minste undersøkja saka og leggje fram  
ei sak for kommunestyret – snarast råd.  
Svar frå ordførar: 
Sidan 2013 har offentleg eigde Kommunal Landspensjonskasse (KLP) i praksis hatt monopol i 
marknaden. DNB og Storebrand trekte seg ut i 2012, mykje fordi norske kommunar ikkje 
sette pensjonen ut på anbod. 
 
Storebrand og DNB har opna opp for å kome inn på marknaden igjen og Storebrand har gitt 
sine første tilbod. 
 
Det er kommunestyret i Alver som avgjer om Alver kommune skal starte ein prosess for å 
leggje pensjonsforsikringane ut på anbod i 2020. 
 
Ordførar meiner det vil vere naturlig å drøfte denne problemstillinga i samband med 
budsjetthandsaminga og då eventuelt vurdere om ein skal gå vidare med eit utgreiingsarbeid 
kring dette. 
 
Framlegg frå Ø.Bratshaug-FRP: 
Kommunestyret gjorde vedak, mot 1 røyst , å handsama saka. 



 

 

Framlegg frå Ø.Bratshaug-Frp: 
Ber om at saka vert utgreia i samråd med budsjettprosessen. 
Framlegget fekk 18 røyster (FNB, FRP, MDG, V og R) og fall . 
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